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Abstract (en)
Burn-out device and process for grate installations, in particular step-grate installations with primary air supply, in particular from regions below the
individual grate steps and secondary air supply, in particular from the region of the fire space constriction in the upper region of the main combustion
zone (7), characterised by a blow-out design (1) which blows out a compressed-gas medium of up to 4 bar in a pulsed manner at high pressure onto
the outgoing region (8) of the furnace zone or the region of the burn-out zone of the last grate step, and blows off the finest fraction. <IMAGE>

Abstract (de)
Ausbrenneinrichtung und Verfahren für Rostanlagen, insbesondere Stufenrostanlagen mit Primärluftzufuhr, insbesondere aus Bereichen
unterhalb der einzelnen Roststufen und Sekundärluftzufuhr, insbesondere aus dem Bereich der Feuerraumeinschnürung im oberen Bereich der
Hauptverbrennungszone (7) und zeichnet sich aus durch eine Ausblaseausbildung (1), die impulsweise mit hohem Druck auf den auslaufenden
Bereich (8) der Feuerungszone bzw. den Bereich der Ausbrennzone der letzten Roststufe ein Druckgasmedium von bis zu 4 bar ausbläst und die
Feinstfraktion abbläst. <IMAGE>
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